
Protokół nr 6/2011 
z VI Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 27 kwietnia 2011r. w sali nr 3 Urzędu 

Gminy Kruszyna  w godz. od 10.00 do 14.15 
 
Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy – Anna Kosela 
Protokolant –podinspektor Grażyna Olczyk 
Radnych obecnych – 15 
W obradach Sesji udział biorą: 
1/ Wójt Gminy - Pani Jadwiga Zawadzka 
2/ Zastępca Wójta Gminy – Tomasz Maj 
2/Skarbnik Gminy  - Pani Ewelina Kokot 
3/ Sekretarz Gminy  - Pani Małgorzata Wierzbicka 
4/ Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Iwona Organka 
5/Kierownik Gminnego Zespołu Oświaty – Pani Anna Bednarek 
6/ Radny Rady Powiatu – Bogusław Mielczarek 
 
Porządek obrad:  

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta. 
5. Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Kruszyna. 
8. Ustalenie wysokości opłat za przedszkola. 
9. Podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do inwestycji polegającej na zastosowaniu 

odnawialnych źródeł energii. 
10. Zajęcie stanowiska dotyczącego nie pobierania opłat za korzystanie z autostrady A-1 

planowanej do budowy w regionie Częstochowskim „od węzła Mykanów do Pyrzowic” 
11. Zajęcie stanowiska odnośnie drogi alternatywnej w związku z planowaną przez generalną 

Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad budową odcinka autostrady A1 od Tuszyna do 
Pyrzowic. 

12. Podjęcie uchwały dotyczącej budowy drogi serwisowej z funkcją lokalnej drogi publicznej na 
odcinku „Bogusławice węzeł Mykanów”, 

13. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy na 2011 rok. 
14. Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
15. Podjęcie uchwał w sprawie wygaszenia mandatów Radnych Gminy Kruszyna. 
16. Informacja w sprawie realizacji  Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi za 2010 rok. 
17. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 rok. 
18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
19. Wolne wnioski i zapytania. 
20. Zamknięcie obrad  VI  Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 
Streszczenie przebiegu obrad Sesji 
 
1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  
 



Otwarcia obrad V Sesji Rady Gminy Kruszyna dokonał Przewodniczący Rady Gminy Anna 
Kosela, witając Radnych i zaproszonych. Na podstawie listy obecności stwierdza, że w 
obradach Sesji uczestniczy 14  radnych, czyli 93% składu osobowego Rady. 
                                               ( lista obecności w załączeniu) 
 
2 .Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 
 
Projekt porządku obrad został Radnym przesłany. Przewodniczący zwraca się z zapytaniem 
czy będą uwagi do proponowanego porządku. Uwag nie zgłoszono w związku z czym  
Przewodniczący zarządza głosowanie. W drodze głosowania, porządek obrad Sesji przyjęto 
do realizacji jednogłośnie tj.15 głosami „za    ( porządek obrad podano wyżej ) 
 
 
 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
 
Przewodniczący stwierdza, że do protokołu z poprzedniej Sesji nie wniesiono uwag i 
wnioskuje o przyjęcie tego protokołu bez odczytywania. 
W drodze głosowania wniosek zostaje przyjęty jednogłośnie, tj.  14 głosami „za. 
 
W tym momencie na obrady sesji przybył Radny Roman Kołaczkowski. Aktualnie obecnych 
jest 15 radnych tj.100% składu rady. 
 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta. 
− Trwa realizacja zadania dotyczącego budowy kanalizacji w miejscowości Baby w trakcie 

którego pojawiają się problemy związane z wysokim poziomem wód a to pociąga za sobą 
wzrost kosztów zadania. Wzrasta również liczba chętnych do wykonania przyłączy, 

− W związku ze zmiana posadowienia przepompowni ścieków nastąpi negocjacja umowy 
zawartej z Urzędem Marszałkowskim, 

− W trakcie realizacji znajduje się zadanie dotyczące budowy ścieżki rowerowej, zadanie 
wykonuje firma WADROX z Częstochowy za kwotę 226 tys.zł, 

− Realizowane jest również kolejne zadanie dotyczące adaptacji pomieszczeń w remizach 
OSP w Łęgu i Jackowie. Ogólny koszt zadania wyniesie 80 tys.zł, 

− Odbył się przetarg na zadanie pn. Budowa trybun w Widzowie. Zadanie wykonane 
zostanie za kwotę 40 tys.zł, 

− Zawarta została umowa z Formą Robót Drogowych z Radomska dotycząca odbudowy 
drogi w miejscowościach Łęg-Kijów. Koszt zadania wyniesie 502 tys.zł, 

− Wykonane zostały roboty drogowe na drodze gminnej Jacków Pustkowie-Widzów za cenę 
13 tys.zł, 

− Utwardzony został ciąg pieszych tj. odcinek drogi między ul. Kościelną a ul. Strażacką w 
Kruszynie za kwotę 4 tys.zł, 

− Zawarte zostały umowy: 
1. na wykonanie remontów cząstkowych nawierzchni dróg gminnych za kwotę 23 tys.zł, 
2. na wykonanie robót drogowych na drogach gminnych na kwotę 12 tys.zł, 
3. na transport żużla na ogólną kwotę 8 tys.zł, 

− wykonano odbudowę rowu przydrożnego wzdłuż ul. Północnej w Widzowie. Koszt 
zadania wyniósł 5 tys.zł, 

− prowadzone są negocjacje z zakładem Energetycznym  w sprawie wykonania przyłącza do 
boiska sportowego w Kruszynie. Wstępnie koszt przyłącza ustalono na kwotę 18 tys.zł, 



− od miesiąca lipca br. zacznie funkcjonować przygotowanie wspólnie z powiatem 
częstochowskim zadanie e-powiat. W związku z tym ustawiony zostanie zewnętrzny 
infomat z którego można będzie korzystać całodobowo. Koszt zadania – 39 tys.zł, 

− zakupiono dwa pojazdy pożarnicze które przekazano do dyspozycji OSP Kruszyna i OSP 
Widzów. Poniesiono koszty w wysokości 33 tys.zł, 

− w miesiącu marcu odbyty się we wszystkich sołectwach zebrania wiejskie w celu wyboru 
sołtysa i rady sołeckiej, 

− na miesiąc maj zaplanowane jest zebranie sprawozdawczo-wyborcze Zarządu Gminnego 
ZOSP, 

− w dniu 26 czerwca br. w Widzowie odbędą się gminne zawody sportowo-pożarnicze, 
− w dniu 8 kwietnia br. odbyły się konkursy na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w 

Kruszynie i Widzowie,, 
− odbyły się również wybory do Śląskiej Izby Rolniczej, 
− aktualnie prowadzony jest powszechny spis ludności i mieszkań, 
− na terenie gminy  rozpoczął swoją działalność żeński zespół śpiewaczy, który będzie 

prezentował gminę na imprezach kulturalnych,  
− W miesiącu styczniu br. gmina przejęła od Agencji Nieruchomości Rolnych działkę w 

Kruszynie z przeznaczeniem na urządzenie rekreacji, sportu itp., 
− Czynimy starania o przyjęcie działki w Widzówku również na potrzeby sportowo-

rekreacyjne, 
− Zlikwidowano ogólnodostępne aparaty telefoniczne w miejscowościach Teklinów i Baby, 
− Rozwiązana została umowa najmu lokalu z Pocztą Polską. W tej sprawie rozpisany został 

przetarg na najem tego lokalu. Termin składania ofert ustalono  na dzień 19 maja br, 
− Od dnia 1 marca br. funkcjonuje w gminie pełna księgowość VAT co zaowocuje 

dodatkowymi wpływami do budżetu w kwocie około 560 tys.zł, 
− W budynku oczyszczalni ścieków zainstalowany został panel sterujący za kwotę 6 tys.zł, 
− W ramach robót publicznych zatrudniamy 3 osoby, które prowadzą prace porządkowe na 

terenie gminy, 
− Trwają przygotowania do realizacji zadania związanego z budową kolektorów 

słonecznych. Gmina przeznaczy na ten cel kwotę 30 tys.zł, 
− W ramach programu „kapitał ludzki” pozyskane zostały środki finansowe na 

zorganizowanie kursu prawa jazdy kat.C dla osób korzystających z pomocy społecznej,  
− W dniach od 18.04. do 16.05.br dyżury pełni przedstawiciel ODR w celu udzielania 

pomocy przy wypełnianiu wniosków o dopłaty obszarowe, 
− rolnicy którzy chcą skorzystać z pomocy finansowej na zakup wapna nawozowego w 

terminie do dnia 10 maja br. złożą do sołtysów według miejsca zamieszkania próbki 
swoich gleb, 

− GOPS zawarł umowę z Bankiem Żywnościowym na realizację programu „Dostarczenie 
żywności dla najuboższej ludności Unii Europejskiej”. Przewiduje się dostawę produktów 
w ilości około 10 ton. Kryterium dochodowe uprawniające do udzielenia pomocy to 150% 
kryterium dochodowego tj.526.50zł na osobę, 

− Trwa kontynuacja projektu systemowego Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
p.t.Aktywizacja społeczno-zawodowa bezrobotnych w gminie Kruszyna. Działaniami w 
ramach projektu objętych zostanie 9 uczestników korzystających z pomocy społecznej. 
Obecnie trwa rekrutacja uczestników,  

− Ogłoszony został konkurs na tworzenie publicznych dostępów do internetu przy 
dofinansowaniu 85%.  
 



5. Informacja o sposobie załatwienia  interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 
Przewodniczący Rady przedstawia informację o realizacji interpelacji i wniosków 
zgłoszonych przez Radnych i Sołtysów na poprzedniej Sesji. 
Uwag nie wniesiono. 
 
6. Interpelacje i zapytania radnych.  
 
Ustnie do protokołu zgłoszono następujące wnioski: 
Radny Arkadiusz Wróbel  

− w jakim terminie będzie załatwiona sprawa  światłowodów? 
− Czy będzie zatrudniony drugi koordynator sportu na boisku ORLIK, 

Radna Joanna Zasępa 
− Zgłasza wniosek o podjęcie działań mających na celu odbudowę oraz udrożnienie 

rowu melioracyjnego biegnącego od Bogusławice wzdłuż ul.Kościuszki i dalej na 
Mokracz, 

Radna Wiesława Domagała  
− Wniosek o odwodnienie ul.Głównej w Lgocie Małej, 
− Kolejny wniosek dotyczy wykonania projektu kanalizacji wsi Lgota Mała, 
− Budowa oświetlenia drogowego na ul.Leśniej i Głównej, 
− Zgłasza zapytanie- na jakim etapie znajduje się sprawa budowy boiska sportowego 

przy szkole w Lgocie Małej, 
Radny Marek Kruk 

− Zgłosić wykonawcy robót aby uporządkował teren po zakończonych robotach 
drogowych udrożnienia rowu wzdłuż ul.Północnej w Widzowie, 

Radny Roman Kołaczkowski 
− Wniosek o przeanalizowanie możliwości dofinansowania do zakupu ubrań strażackich 

typu NOMEX, 
− Wykonać naprawę nawierzchni drogi w kierunku Janaszewa na pograniczu w gminą 

Kłomnice, 
Radny Henryk Kowalski 

− Kiedy nastąpi realizacja zadania dotyczącego wykonania dobudów punktów 
świetlnych przy ul. Kościuszki w Kruszynie? 

− Dokonać odbudowy rowu melioracyjnego biegnącego od Bogusławic w kierunku 
Kruszyny, 

Radna Wanda Krawczyk 
− Poinformowała, że na ręce Starosty Częstochowskiego oraz Przewodniczącego Rady 

Powiatu  złożone zostanie pismo w sprawie wykonania odwodnienia oraz nowej 
nawierzchni ul. Głównej w Lgocie Małej/kserokopia wniosku stanowi załącznik do 
protokołu/, 

            Ponadto pozytywnie oceniła sprawozdanie złożone przez Panią Wójt. 
Radny Mariusz Dobrakowski 

− Wniosek o wywóz nieczystości z placu zabaw w Widzowie, 
− Zgłosić wykonawcy robót drogowych fakt zapadnięcia chodnika wzdłuż ul.Żwirki i 

Wigury  na długości około 2 mb oraz na skrzyżowaniu ulic Żwirki i Wigury ze 
Słoneczną, 

Radny Józef Wąsikiewcz  
− Wniosek o interwencję w sprawie naprawy gwarancyjnej dróg poscaleniowych 

głównie chodzi o ul.Nową w Teklinowie, 
Sołtys wsi Baby 

− Wniosek o utwardzenie nawierzchni drogi w kierunku P.Kalety, 



− Dokonać oczyszczenia rowu we wsi Baby na długości około 20 mb, 
Sołtys wsi Pieńki Szczepockie 

− Przekazać wniosek do PZD w Częstochowie o usunięcie bądź obłowienie 25 szt topoli 
rosnących wzdłuż drogi powiatowej, 

Sołtys wsi Lgota Mała  
− Zarzucił, że gmina nie składa wniosków o pozyskanie środków unijnych. 

7.Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Kruszyna. 
Radni przyjęli przedstawioną przez Zastępcę Komendanta Komisariatu Policji w Kłomnicach 
nadkomisarza Jacka Plutę  informację na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego 
w gminie Kruszyna w 2010 r. 
Z informacji powyższej wynika, że w 2010r. nastąpił wzrost przestępstw stwierdzonych. W 
kategorii przestępstw kryminalnych odnotowano spadek, w kategorii przestępstw 
gospodarczych jak i narkotykowych nastąpił wzrost. Należy podkreślić, że nastąpił wzrost 
wykrywalności popełnionych przestępstw.  
Wyraźnie wzrosła również liczba „kart niebieskich” 
/szczegółowa „Ocena stanu bezpieczeństwa w rejonie działania komisariatu policji w 
Kłomnicach za rok 2010” w załączeniu/ 
W dyskusji głos zabrali: 
Radny Arkadiusz Wróbel – z czym związane są przestępstwa narkotykowe? 
W odpowiedzi Zastępca Komendanta poinformował, że są to przestępstwa związane z 
posiadaniem narkotyków. 
Radny Henryk Kowalski – czy policja może wprowadzić swoje działanie w związku z 
porzuconymi psami? 
W odpowiedzi Zastępca Komendanta poinformował, że jeżeli uda się ustalić właściciela psa 
oraz jeżeli nastąpiło naruszenie porządku wówczas jesteśmy w stanie nałożyć karę. W innych 
przypadkach nie posiadamy możliwości prawnych do działania. 
Sołtys wsi Baby – zgłosił wniosek aby patrole zwróciły szczególna uwagę na zaśmiecanie 
poboczy dróg oraz rowów, gdyż często można zaobserwować wyrzucanie worków z 
samochodów. 
Radny Marek Kruk – zgłosił wniosek o zwrócenie uwagi przez patrole na rowery 
pozostawione w obrębie stacji PKP, ponieważ często zdarzają się przypadki kradzieży.  
Rady Powiatu Bogusław Mielczarek – czy zapadły decyzje w sprawie lokalu dla komisariatu 
policji? 
W odpowiedzi Zastępca Komendanta poinformował, że obecne warunki lokalowe są złe a 
jeżeli chodzi o lokal to nic nie wiadomo żebyśmy mieli zmienić miejsce komisariatu. 

 
 

8.Ustalenie wysokości opłat za przedszkola. 
Przewodniczący zwraca się z zapytaniem czy będą jeszcze uwagi bądź propozycje dotyczące 
omawianego tematu. Głosów do dyskusji nie zgłoszono dlatego projekt uchwały zostaje 
odczytany i przegłosowany.  
Wynik głosowania 15 głosów „za” 
 

/ Uchwała Nr VI/28/2011 stanowi załącznik do protokołu/ 
 

9.Podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do inwestycji polegającej na zastosowaniu 
odnawialnych źródeł energii. 



Temat powyższy również analizowany był na posiedzeniach Komisji. Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący odczytuje przygotowany projekt uchwały i zarządza głosowanie, w wyniku 
którego uchwała przyjęta zostaje jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 
 

/ Uchwała Nr VI/29/2011 stanowi załącznik do protokołu/ 
 

 
10.Zajęcie stanowiska dotyczącego nie pobierania opłat za korzystanie z autostrady A-1 
planowanej do budowy w regionie Częstochowskim „od węzła Mykanów do Pyrzowic” 
Przewodniczący odczytuje projekt uchwały który w wyniku głosowania przyjęty zostaje 
jednogłośnie tj. 15 głosami „za” 
 

/ Uchwała Nr VI/30/2011 stanowi załącznik do protokołu/ 
 

11.Zajęcie stanowiska odnośnie drogi alternatywnej w związku z planowaną przez generalną 
Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad budową odcinka autostrady A1 od Tuszyna do 
Pyrzowic. 
Przewodniczący odczytuje projekt uchwały który w wyniku głosowania przyjęty zostaje 
jednogłośnie tj. 15 głosami „za” 
 

/ Uchwała Nr VI/31/2011 stanowi załącznik do protokołu/ 
 
12.Podjęcie uchwały dotyczącej budowy drogi serwisowej z funkcją lokalnej drogi publicznej 
na odcinku „Bogusławice węzeł Mykanów”. 
Przewodniczący odczytuje projekt uchwały który w wyniku głosowania przyjęty zostaje 
jednogłośnie tj. 15 głosami „za” 
 

/ Uchwała Nr VI/32/2011 stanowi załącznik do protokołu/ 
 

13.Wprowadzenie zmian do budżetu gminy na 2011 rok. 
Przewodniczący wyjaśnia, że zmiany do budżetu były tematem posiedzenia Komisji Rady 
Gminy. Przewodniczący odczytuje przygotowany projekt po czym zarządza głosowanie, w 
wyniku którego uchwała przyjęta zostaje jednogłośnie tj.15 głosami „za” 
 

/ Uchwała Nr VI/33/2011 stanowi załącznik do protokołu/ 
 

14.Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Przewodniczący zwraca się  z zapytaniem – czy będą uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały? 
Radny Roman Kołaczkowski – czy planowana pożyczka w kwocie 2.5mln złotych z 
przeznaczeniem na budowę sali sportowej w Widzowie jest kwota ostateczną? 
W odpowiedzi P.Skarbnik wyjaśniła, że są to wartości kosztorysowe i dopiero na etapie 
przetargu można mówić o wartościach realnych.  W uzupełnieniu Pani Wójt dodała, że w 
momencie przystąpienia do realizacji zadania będzie niezbędna kolejna uchwała rady 
upoważniająca Wójta do zaciągnięcia kredytu. 
Radna Wiesława Domagała – uznała, że należałoby w pierwszej kolejności wykonać 
kanalizację w gminie. 
Przewodniczący zarządza głosowanie w wyniku którego uchwała przyjęta zostaje 11 głosami 
„za” przy 4 głosach „wstrzymujących się” 
 



/ Uchwała Nr VI/34/2011 stanowi załącznik do protokołu/ 
 
 
 
 

 
15.Podjęcie uchwał w sprawie wygaszenia mandatów Radnych Gminy Kruszyna. 
 
Do projektu uchwały Radni uwag nie wnieśli, dlatego też Przewodniczący zarządza 
głosowanie. Uchwała nie została przyjęta 14 głosami „przeciw” przy jednym głosie 
„wstrzymującym się” 
 
                            / projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 
 
 
16.Informacja w sprawie realizacji  Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 
za 2010 rok. 
Przewodniczący wyjaśnił, że wszyscy Radni otrzymali sprawozdanie. Ponadto szczegółowo 
informacja ta analizowana była na posiedzeniach Komisji Rady. W drodze głosowanie 
informacja przyjęta zostaje jednogłośnie tj.15 głosami „za”. 
 
17.Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wyżej wymieniony materiał sprawozdawczy 
Radni otrzymali przed Sesją. Stwierdzając, że Radni mieli możliwość dokładnego zapoznania 
się z jego treścią prowadzący obrady zaproponował aby odstąpić już od ponownego 
przedstawiania tego Sprawozdania na dzisiejszej Sesji. 
W drodze głosowania sprawozdanie przyjęte zostało jednogłośnie. tj. 15 głosami „za” 
 
18.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Odpowiedzi na zapytania i wnioski udzieliła Wójt Gminy P.Jadwiga Zawadzka. 
Radny Arkadiusz Wróbel – sprawa światłowodów załatwiona zostanie w terminie do dnia 
31.12.2011r.  Natomiast jeżeli chodzi o zatrudnienie drugiej osoby na boisku uważam, że 
wiążą się z tym dodatkowe środki finansowe więc Rada Gminy podejmie taką decyzję.  
Radna Joanna Zasępa – wniosek zostanie przeanalizowany . 
Radny Roman Kołaczkowski – przeanalizujemy możliwości finansowe oraz podejmiemy 
stosowne decyzje. 
Wszystkie wnioski dotyczące dróg powiatowych prześlemy do Powiatowego zarządu Dróg w 
Częstochowie. Sprawa oświetlenia ulicznego – realizujemy zadania w ramach środków 
finansowych zabezpieczonych w budżecie oraz zgodnie z przyjętym harmonogramem prac.  
 
Dodatkowo P. Wójt wyjaśniła, że na poprzednich sesjach również przedstawiała informację 
ze swojej działalności tylko z mała różnicą, gdyż miało to miejsce w ostatnim punkcie obrad 
pn. ”wolne wnioski, zapytania i informacje” 
 
 
19.Wolne wnioski i zapytania. 
 
W tym punkcie obrad Przewodniczący oddaje głos kierownikowi biura stowarzyszenia 
„Razem na Wyżyny” P.Edycie Bauć. 



Stowarzyszenie " Razem na Wyżyny" jest Lokalną Grupą Działania" czyli związkiem 
partnerów publicznych, społecznych i gospodarczych wspólnie podejmujących działania na 
rzecz rozwoju obszaru, na którym funkcjonuje.  
W jej skład wchodzi sześć gmin wiejskich ( Dabrowa Zielona, Kłomnice, Kruszyna, 
Miedźno, Mykanów i Rędziny)  położonych w północnej części woj. śląskiego na terenie 
powiatów: częstochowskiego i kłobuckiego. 
Działanie ma na celu umożliwienie mieszkańcom obszaru objętego lokalną strategią rozwoju 
realizacji projektów w ramach tej strategii. Realizacja strategii powinna przyczynić się do 
poprawy jakości życia na obszarach wiejskich m.in. poprzez wzrost aktywności lokalnych 
społeczności oraz stymulowanie powstawania nowych miejsc pracy. 
W ramach realizacji, zatwierdzonych przez samorząd województwa, LGD wybiera projekty 
do realizacji w ramach środków przyznanych na realizację strategii. Pracownicy LGD 
pomagają wnioskodawcom  w przygotowaniu projektów. 
Złożone zostały wnioski na realizację zadań takich jak: 
- budowa sceny wraz z zadaszeniem w miejscowości Widzów, 
- remont placu cmentarnego w Kruszynie, 
- dostosowanie pomieszczeń dla potrzeb orkiestry dętej w Kruszynie, 
- zorganizowanie „Dni Widzowa”. 
 
Natomiast otrzymaliśmy dofinansowanie na następujące zadania: 
- adaptacja pomieszczeń w budynkach remiz OSP, 
-budowa trybun. 
 
Dofinansowane były również rajdy rowerowe oraz  imprezy okolicznościowe. 
 
Radna Wiesława Domagała – zgłosiła uwagę do opracowanego budżetu gminy z powodu 
braku umieszczenia zapisu o wykonaniu kanalizacji w Lgocie Małej. 
P.Wójt wyjaśniła, że  w projekcie budżetu nie są ujęte zadania dotyczące kanalizacji 
Teklinowa czy Lgoty Małej. Jedynie w zestawieniu wniosków zgłoszonych do projektu 
budżetu znajduje się zadanie pn.budowa kanalizacji sanitarnej w Teklinowie.  
Ponadto P.Wójt poinformowała, że budżet gminy na rok bieżący przyjęty został zgodnie z 
procedura uchwalania budżetu. Komisje zgodnie z harmonogramem analizowały 
przygotowany projekt. Szczegółowo analizowane były ujęte w nim zadania i nic ponadto co 
było w projekcie nie zostało umieszczone w budżecie. 
 
20.Zamknięcie obrad  VI  Sesji Rady Gminy Kruszyna. 
 
Ponieważ ustalony porządek obrad został w całości zrealizowany Przewodniczący zamyka 
obrady VI Sesji Rady Gminy Kruszyna. 
 
Protokół sporządziła: 
Grażyna Olczyk 
 


